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Neon Lamp Art I
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DISKD FOLNLOSE

Picture Description?)

Close-up of a sticker-covered object, featuring a prominent sticker that reads quot;Vouml;lkxdub Pro-
gressive Disko Folklore Soundsystem est. 2008.quot;

Analysis?)

This photograph features a detail shot of a weathered, possibly repurposed, object, possibly a skateboard,
adorned with stickers and markings. The focal point is a central, rectangular sticker displaying the text
'MIXDUB' in bold letters above 'PROGRESSIVE DISKO FOLKLORE' and 'Soundsystem est. 2008'.
The sticker has a vintage aesthetic, with images of a donkey pulling a cart laden with speakers and coin-
like motifs on either side. The surrounding surface is marked with streaks of green and other stickers,
contributing to a sense of worn-in character and artistic expression. The contrasting black background
isolates the object, emphasizing its texture and detail.
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Picture Data

003165 - Neon Lamp Art Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2014 12/2014 04/2015
Width Height Bits/Color
Original Size 7560 px 5112 px 16
Ratio ca. 1.48 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Neonlampenkunst 1l

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      Close-up of a sticker-covered object, featuring a prominent sticker that reads "Völkxdub Progressive Disko Folklore Soundsystem est. 2008."
    
    
      Nahaufnahme eines mit Aufklebern bedeckten Objekts, mit einem prominenten Aufkleber, der "Völkxdub Progressive Disko Folklore Soundsystem est. 2008" lautet.
    
    
      This photograph features a detail shot of a weathered, possibly repurposed, object, possibly a skateboard, adorned with stickers and markings. The focal point is a central, rectangular sticker displaying the text 'MIXDUB' in bold letters above 'PROGRESSIVE DISKO FOLKLORE' and 'Soundsystem est. 2008'. The sticker has a vintage aesthetic, with images of a donkey pulling a cart laden with speakers and coin-like motifs on either side. The surrounding surface is marked with streaks of green and other stickers, contributing to a sense of worn-in character and artistic expression. The contrasting black background isolates the object, emphasizing its texture and detail.
    
    
      Diese Fotografie zeigt eine Detailaufnahme eines verwitterten, möglicherweise wiederverwendeten Objekts, möglicherweise eines Skateboards, das mit Aufklebern und Markierungen verziert ist. Der Fokus liegt auf einem zentralen, rechteckigen Aufkleber, der den Text 'MIXDUB' in fetten Buchstaben über 'PROGRESSIVE DISKO FOLKLORE' und 'Soundsystem est. 2008' zeigt. Der Aufkleber hat eine Vintage-Ästhetik mit Bildern eines Esels, der einen mit Lautsprechern beladenen Wagen zieht, und münzähnlichen Motiven auf beiden Seiten. Die umliegende Oberfläche ist mit grünen Streifen und anderen Aufklebern versehen, was zu einem Gefühl von abgenutztem Charakter und künstlerischem Ausdruck beiträgt. Der kontrastreiche schwarze Hintergrund isoliert das Objekt und betont seine Textur und Details.
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